



Protokoll Styremøte

Vår dato
24.04.23

Vår referanse
SIHK 9/23

SIHK-møte nr. 9/23

Til stede:

Tom Erik Augestad (TEA)
Eric Bjørnstad (EB)
Knut Vidar Giltvedt (KVG)
Håvard Listaul (HL)
Simen Kristiansen (SK)
Ronald Rösler (RR)
Kathryn Lee Hansen (KLH - *Kun sak 29/23*)

Via Teams:

Camilla Hovet (CH)

Møtested:	Klubbhuset
Møtedato/-tid:	Onsdag 24 April, kl. 18:00

AGENDA

28/23 Godkjenne innkalling og saksliste TEA

Vedtak: *Innkalling og saksliste for SIHK 9/23 godkjennes med 5 saker lagt til under eventuelt. Protokoll SIHK 8/23 godkjennes etter signering og publiseres på vår hjemmeside.*

29/23 Unntatt offentligheten TEA

Vedtak: Unntatt offentligheten

30/23 Status fra årsmøte i idrettsrådet 12 april HL/RR

RR var på møtet, HL var også tilstede som representant for idrettsrådet. Håvard ble valgt videre som vara representant. Nevnt på møtet: Generelt vanskelig å få inn frivillige i styrer og andre roller. De eldre må være flinkere til å slippe inn de yngre. Savner litt mer kontakt med idrettsrådet, kan invitere dem til neste sesong.

Vedtak: *Tatt til orientering. RR inviterer idrettsrådet til en turnering neste sesong*

31/23 Innmelding av U18 og A/B-lag i divisjon TEA/KVG

For en uke siden ble U18 meldt inn i 1 divisjon, A-lag ble meldt inn i 2. divisjon B-lag meldt inn i 4 divisjon og U12 meldt inn for bredde. Innmeldingsavgift ble betalt. Er kun 2 dager igjen til fristen for å melde inn barnelag i bredde. Anders Riis Nilsen antydte at U14 skal bli medlemmer av Tønsberg

IHK til neste år. SIHK vil derfor ikke melde inn U14. Vi bør vi likevel lage et tilbud til U14 for å beholde tilhørigheten for medlemmene i SIHK. Frist for innmelding av barn i bredde neste sesong er 26 april, plan ble diskutert og gjøres i henhold til vedtak.

Vedtak: *KVG diskuterer videre plan for U14 sammen med lagleder og i sportslig utvalg.
TEA melder inn U8 lag og 2 stk U11 lag for deltagelse i bredde kommende sesong.
EB tar en dialog med Sandefjord for å etablere ett samarbeid om jentelag.*

32/23 **Mottatt støtte fra SP1 stiftelsen** **TEA**
Vi har mottatt 20 000,- i støtte fra SP1 stiftelsen. Til informasjon er dette dobbelt så mye som fjoråret. Det må publiseres på SoMe at dette er mottatt og takke SP1 for dette.

Vedtak: *RR gir CH tilgang til SoMe og CH formulerer ett innlegg på SoMe*

33/23 **Dommer og jente ansvarlig** **RR/TEA**
Vi trenger noen i styret som kan stå som dommer og jente ansvarlig.

Vedtak: *EB fortsetter som jenteansvarlig. SK ble valgt til å stå som dommeransvarlig (Må meldes inn i min idrett). Andreas Dalsegg har stått som dommeransvarlig forrige sesong. Oppgaver for SK neste sesong blir blant annet og oppfordre spillere på U14 til å delta på dommerkus.*

34/23 **Kontrakter for A/B-lag og U18 spillere** **KVG/TEA**
For å slippe misnøye og misforståelser rundt forventninger til spillerne i form av deltagelse på dugnad, betaling av kontingent og andre oppgaver, bør alle spillere på A/B-lag og U18 skrive kontrakt. Stikkord: Dugnad, egen sponing på drakt/bil, hjelpetrenerne på hockeyskolen

Vedtak: *KVG sjekker om lovligheten for å ha individuell sponing av spillere på drakt. KVG forbereder også standard kontrakter for spillere på bakgrunn av diskusjon. Utkast til kontrakter tas med på neste styremøte for godkjenning.*

35/23 **Gjennomgang av fullmakts matrise** **RR**
Etter at flere tar seg til rette i klubben for å handle inn må vi se gjennom matrisen for fullmakter. Denne bør publiseres når den er vedtatt

Vedtak: *Matrise oppdatert og lagret med dagens dato*

36/23 **Avtale med ny kolonialbutikk** **TEA**
Spar har ikke klart å frembringe kort slik at vi kan fortsette å handle matvarer hos dem. Vi bør vurdere nye muligheter, helst med noe fast rabatt. Mulige steder: Rema 1000 Gimsøy, Meny Saga eller Extra Gråtenmoen. Best å få avtale om at de sender faktura til SIHK

Vedtak: *TEA hører med Per Jore om han kan få til en god avtale.*

37/23

17 mai komite

TEA

Det ble lagt ut innlegg på Spond i alle avdelinger for en uke siden. Så langt har det ikke vært noe respons. Kan noen i styret ta ansvar?

Vedtak:

CH og HL sjekker om de kan dra på møte 10 mai kl 18.00 på rådhuset. KVG hører Erlend Gram Dokka om han kan ta ansvar.

38/23

Eventuelt

TEA

1. Sosiale medier

Trenger å lage en oversikt for sosiale medier over hvor ofte det skal publiseres og hvilke sponsorer som skal linkes til. Vi må ha en slags «standard» slik at alle innlegg blir mer like og derav mer profesjonelle.

Vedtak:

CH har blitt dedikert ansvar for SoMe og ser på utformingen av en «standard» Dette sees over og vedtas på neste styremøte. Etter vedtak må dette distribueres til alle som har tilgang til SoMe

2. Dugnad Stavernfestivalen 2023

6-8 Juli arrangeres Stavernfestivalen. 70.000 besøkende, trenger folk fra idrettslag for å bidra. Bruker angivelig flere hundre tusen på dugnadshjelp.

Vedtak:

KVG legger ut på A-lag sin side på Spond for å høre om det er noe respons. Dette blir ikke aktuelt for Bredde. TEA holder kontakt med arrangør via mail.

3. Betaling av treningsavgift/kontingent

Det er mye utestående i form av treningsavgift på U18 og A-lag. Fortsatt er det uenighet om hva som skal betales fra U18, på tross av vedtak i sittende og forrige styre på å opprettholde avtalt kontingent.

Vedtak:

RR skaffer TEA/KVG fullstendig oversikt over ubetalt treningsavgift og ringer rundt til de som ikke har betalt for å kartlegge årsaker og eventuelt finne løsninger. KVG ringer til spillere på A-lag

4. PetXL ønsker seg ut av sponsor avtalen og har ikke betalt siden desember 2022

Vedtak:

EB tar kontakt med PetXL (Samir) for å høre om de kan opprettholde avtalen.

5. Unntatt offentligheten

Vedtak:

Unntatt offentligheten

Signering av protokoll:

Tom Erik Augestad

Tom E. Augestad

Eric Bjørnstad

Eric Bjørnstad

Knut Vidar Giltvedt

Knut VG

Håvard Listaul

Håvard Listaul

Ronald Rösler

R. Rösler

Camilla Hovet

Camilla Hovet

Simen Kristiansen

Simen Kristiansen